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Interpelacja 

w sprawie poprawy nawierzchni przy ul. Szarotek 

  
Szanowny Panie Prezydencie, 
 
 

W imieniu mieszkańców ul. Szarotek oraz osiedla Zadębie zwracam się z prośbą  

o poprawę stanu nawierzchni ul. Szarotek. Mieszkańcy niejednokrotnie zwracali uwagę na 

istniejący problem, po intensywnych opadach deszczowych została uszkodzona nawierzchnia, 

powstały w ulicy wyrwy - doły. Najgorsza sytuacja jest w rejonie skrzyżowania ulicy 

Szarotek - Storczykowa, Szarotek - Nasturcjowa, Szarotek - Akacjowa, Szarotek- Narcyzowa. 

Ogólnie cały odcinek drogi jest w bardzo złym stanie. Mieszkańcy mają ogromy problem  

w przemieszczaniu się autami oraz pieszo.  

Uprzejmie proszę Pana Prezydenta o interwencję w przedstawionej sprawie.  

 

                Z poważaniem 

Małgorzata Stefanowska     


